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Svar til skriftlig besvarelse stillet 13. maj 2020 af Flem-
ming Steen Munch om opstregning af udendørs baner 

 

Spørgsmål 

Jeg har fået oplyst, at opkridtning af vores udendørs baner først vil være 

tilendebragt torsdag i næste uge. Såfremt dette er korrekt, ønskes op-

lyst hvorfor opkridtningen tager så lang tid. 

 

Svar 

Kultur- og Fritidsforvaltningen forventer, at opstregningen er gennem-

ført tirsdag den 19. maj 2020.  

 

Opstregningsarbejdet har i år været påvirket af to faktorer.  

 

Den ene årsag er ønsket om flest mulige 5-mandsbaner, der betyder, at 

der skal opstreges langt flere baner end normalt. Det tager længere tid 

at opstrege fire 5-mandsbaner end én 11-mands. Antallet af baner er 

også tilsvarende højt. Eksempelvis er der alene i Valby Idrætspark tale 

om opstregning af ca. 100 5-mandsbaner.  

 

Den anden årsag er, at det skal koordineres med Børne- og Ungdoms-

forvaltningen, der for tiden bruger en del af arealerne til børn i dagti-

merne. Derfor foregår opstregningen naturligvis under hensyn hertil. 

 

Derudover kan det oplyses, at banerne er åbne fra nu, og klubberne kan 

træne, hvis de selv sørger for afmærkning, indtil den egentlige opstreg-

ning er foretaget. 

 

 

Med venlig hilsen 

Mette Touborg 

14. maj 2020 
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